
 

Referat fra bestyrelsesmøde i GF Poppelen  

 

 

Dato: Torsdag d. 14. november 2013 

Sted: Lalandia Billund 

Deltager: John Andersen, Knud Lambertsen, Henning Nielsen, Boje Henriksen, John Bynger 
og Susanne Hedegaard Presthi 

Afbud: Claus Fenger 

Ordstyrer: John Andersen 

Referent: Susanne Hedegaard Presthi 

Grønne områder: Der vil snart blive fældet poppeltræer på den sydlige del af alléen. 

Budget: Udkast til budget for 2014 blev gennemgået i bestyrelsen og enkelte informationer 

blev opdateret. Budgettet for 2014 er grundlæggende på niveau med 2014 

  

Forsikring: Der har på bestyrelsesmødet været besøg af forsikringsmægler Claus… 

Han fortalte om, hvor mange skader der har været ved husejerne det sidste år. 

Han fortalte, at der ved skader ikke var nogen problemer med Top Danmark. 

Han har haft kontakt til flere forsikringsselskaber for at undersøge, hvor det var 

billigst at få forsikring. 

På baggrunde af en konkret vurdering af pris og kvalitet besluttede bestyrelsen at 

fortsætte samarbejdet med Top Danmark. Der arbejdes videre med en 5 årig 

aftale således at den maksimale rabat kan opnås.  

Skadedyrsbekæmpelse: Kontrakten forlænges. 

Lego Securitas Kontrakten forlænges. 

Næste møde: 09. januar 2014. 
 

 

 


